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Jack and Annie head to 18th-century Austria, where they must find and help a
musician by the name of Mozart. Decked out in the craziest outfits they’ve ever
worn—including a wig for Jack and a giant hoopskirt for Annie!—the two siblings
search an entire palace to no avail. Their hunt is further hampered by the appearance
of a mischievous little boy who is determined to follow them everywhere. But when the
boy lets the animals out of the palace zoo, Jack and Annie have to use the only magic
at their disposal to save themselves and the naughty little fellow.--From the Hardcover
edition.
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评论

好吧我基本上发现作者是怎样写这个系列了：主角模版（性别性格年龄名字关系）+维
基百科（知名人士或地点）+故事模版（任务模版，穿越模版，随机作死哦不，这是儿
童文学，所以是随机犯二模版）。这个系列能卖座到这份上简直匪夷所思。这说明只要
你够执着，不屈不挠地坚持你的刺猬理念（同时在看《从优秀到卓越》，刺猬理念为书
中关键理念之一），再二的东西都能卖发财啊亲！
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emmmm好吧我早就知道这个人是莫扎特了，不然怎么可能七章了还没有进入主题
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